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Protokół Nr 81/2023 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 29 czerwca 2023 roku 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

3. Kołodziej Piotr – członek komisji 

4. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza komisji udział wzięli: 

1. Roszak Joanna – starszy inspektor ds. ochrony środowiska 

2. Górska Kinga – młodszy inspektor ds. rolnictwa 

3. Śmiłowska Jolanta – naczelnik ds. płatności bezpośrednich 

4. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Spotkanie z przedstawicielami ARiMR, aktualne programy pomocowe dla rolnictwa. 

3. Stan realizacji inwestycji pt. ”Modernizacja wraz z wyposażeniem Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Dąbrowie Biskupiej” - komisja 

wyjazdowa. 

4. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Przewodniczący Komisji, radny Adam Rybczyński o godzinie 09:00 

otworzył posiedzenie, a następnie powitał zaproszonych gości, członków komisji oraz 

pracowników urzędu gminy przybyłych na posiedzenie komisji. 

Lista obecności w załączeniu do niniejszego protokołu. 

Ad.2. Spotkanie z przedstawicielami ARiMR, aktualne programy pomocowe dla rolnictwa. 

Pani Jolanta Śmiłowska – przedstawiła materiał dotyczący powyższego tematu. 

Materiał stanowi załącznik do protokołu.  

Dyskusja: 



 

2 

 

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, do kiedy można składać wnioski na nawozy 

i z jakiego okresu należy posiadać faktury? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że wnioski można składać od 12 czerwca do 14 lipca 

2023 r., natomiast faktury muszą być za okres od 16 maja 2022 r. do 31 marca 2023 r.   

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, dlaczego bydło obecnie nie posiada paszportu?. 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że ARiMR jest tylko organem wykonawczym , o tym 

decyduje Ministerstwo Rolnictwa.  

Pani Kinga Górska – zadała pytanie, czy coś się zmieniło w kwestii dofinansowań dla młodych 

rolników? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że nie. Dodała, że wszystko jest w formie projektu 

i z pewnością nie będzie można kupić gospodarstwa od rodziców.  

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, czy wydłużono termin składania wniosków 

o płatności bezpośrednie? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że wniosek o przyznanie płatności wraz 

z wymaganymi załącznikami, składa się w terminie od dnia 15 marca 2023 r. do dnia 30 

czerwca 2023 r. za pomocą systemu teleinformatycznego Agencji udostępnionego na stronie 

internetowej ARiMR – aplikacji eWniosekPlus dostępnej poprzez Platformę Usług 

Elektronicznych (PUE). Wniosek o przyznanie płatności może być także złożony w terminie 

25 dni kalendarzowych po terminie składania wniosków, tj. do dnia 25 lipca 2023 r., jednak 

za każdy dzień roboczy opóźnienia stosowane będzie zmniejszenie płatności w wysokości 1% 

należnej kwoty płatności. Wniosek złożony po dniu 25 lipca 2023 r. nie jest rozpatrywany. 

Radny Adam Rybczyński - zadał pytanie, czy spadła cena zboża? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że nie. 

Radny Adam Rybczyński - zadał pytanie, czy na stronie Agencji dostępne są wnioski o dopłaty? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że tak. 

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, jaki jest czas rozpatrywania wniosków? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, nie ma terminu wypłat. Dodała, że jeżeli będą 

dostępne pieniądze, to z pewnością będą wypłacone wszystkie wnioski (i prawdopodobnie 

będzie to przed październikiem). 

Radna Joanna Roszak – zadała pytanie, czy w wersji papierowej trzeba składać jakieś wnioski? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że tak. 

Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, dlaczego nie ma aplikacji na składanie wszystkich 

wniosków? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że niektóre wnioski nie mają funkcji składania 

elektronicznie tylko papierowo. 
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Radny Adam Rybczyński – zadał pytanie, jak rolnik windykowany jest rozliczany, czy 

oddawane są mu pieniądze? 

Pani Jolanta Śmiłowska – odpowiedziała, że pieniądze zostają oddawane, dłużnik rozliczany 

jest na samym końcu. Dodała, że jest coraz mniej takich windykacji. 

Radny Janusz Czarniak – zadał pytanie, czy są jakieś kary i za co mogą być obniżane dopłaty? 

Pani Jolanta Śmiłowska - odpowiedziała, że minimalna liczba punktów jest 20, jeżeli rolnik 

nie uzbiera wystarczającej liczby punktów, to nie otrzyma dopłaty. Dodała, że uzupełniając 

wniosek o dopłatę trzeba już myśleć, co będzie uprawiane w następnym roku żeby 

przygotować plan. 

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Przewodniczący Komisji podziękował przedstawicielowi ARiMR za przybycie i zreferowanie 

tematu. 

Ad.3. Stan realizacji inwestycji pt. ”Modernizacja wraz z wyposażeniem Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych w Dąbrowie Biskupiej” - komisja 

wyjazdowa. 

Komisja wraz z pracownikiem Urzędu Gminy Panią Joanną Roszak pojechali do Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów Komunalnych. 

Notatka z wyjazdu stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.4. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Komisji radny Adam 

Rybczyński podziękował wszystkim za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 29 czerwca 2023 r., godz.12:00. 

Protokółowała:     Prowadzący posiedzenie 

Monika Wochna     Adam Rybczyński 


